

Title (en)
VENTILATION DEVICE.

Title (de)
LÜFTUNGSVORRICHTUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE VENTILATION.

Publication
EP 0285644 A1 19881012 (EN)

Application
EP 87906828 A 19871014

Priority
• GB 8624588 A 19861014
• GB 8715570 A 19870702

Abstract (en)
[origin: WO8802805A1] A ventilator device (9A) is provided at the side frame (36, 37) of a door (35), especially at the top door standard (37), and comprises a box structure (42) defining a through-conduit for ventilating air, and closed at this end e.g. by caps (15). The box structure is preferably of L-shaped cross-section so providing an abutment surface (43) for the door. An air-flow control (21, 22) can be provided.

Abstract (fr)
Un dispositif de ventilation (9A), disposé sur le côté du cadre (36, 37) d'une porte (35) et en particulier sur le montant de support supérieur (37) de la porte, comprend une structure en forme de boîte (42) qui définit un conduit traversant destiné à l'air de ventilation et qui est fermée à ses extrémités par exemple par des capuchons (15). La structure en forme de boîte comporte de préférence une section transversale en L, ce qui crée une surface d'appui (43) pour la porte. Un système de commande (21, 22) du flux d'air peut être prévu.

IPC 1-7
E06B 7/10

IPC 8 full level
E06B 7/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 7/10 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8802805A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8802805 A1 19880421; DE 3785188 D1 19930506; DE 3785188 T2 19940105; EP 0285644 A1 19881012; EP 0285644 B1 19930331

DOCDB simple family (application)
GB 8700723 W 19871014; DE 3785188 T 19871014; EP 87906828 A 19871014